
 

22. marts 2023 

Generalforsamling i grundejerforeningen Hesselparken 

Onsdag d. 22. marts 2023, Kl. 19.00 

Sted:  Mødelokalet i Børnehuset Basthøj, Bastbjergvej 2 

Referat 

Tilstede: 2, 4, 8, 26, 44, 22, 24, 1, 28, 16, 18, 30, 11, 9, 5, 3, 38, 36, 40, 42 

1. Valg 

Valg af dirigent: Sanne, nr. 3 

Valg af referent: Anette Petersen, nr. 2 

Valg af stemmeudvalg: Lene, Willy 

 

2. Formandens beretning for perioden 15.03.2022 – 21.03.23 

Den årlige arbejdsdag blev afholdt lørdag d. 11/6 2022 og lørdag d.  med efterfølgende 

spisning i telte ved bålpladsen. Det var en super hyggelig afslutning på en god arbejdsdag, 

hvor Kanterne blev ordnet, kloakkerne blev tømt. 

Billeder fra dagen kan ses på vores hjemmeside www.hesselparken.dk. 

Hvis der nogle der har billeder, så send dem til lars@lw.dk 

Connie og Jan (og Peter) arrangerede endnu en vellykket Sankt Hans aftenen med bål og 

hygge. Tak for det. 

Snerydning, saltning og græsslåningen er vi godt tilfreds med.  

Græsslåningen er sket lidt færre gange, men til gengæld bliver det slået kortere, hvilket 

virker som om der er mindre ukrudt. 

Vi har fået beskåret den ene side af vores planteøer der vender mod børnehaven, så 

plæneklipperen kan komme forbi, dette blev udført af ”Sørensen Service” pris 1000 kr.   

Vi har nu alle modtaget de nye skraldespande  

GODKENDT 

 

3. Regnskab for 2022 og nyt budget for 2023 

GODKENDT 

 

4. Indkomne forslag: 

a. Bestyrelsen foreslår, at vi holder arbejdsdag lørdag d. 17. juni 2023 kl. 09.30 med       

efterfølgende vejfest. GODKENDT. 

b. Planteøer 

Diskussion frem og tilbage om beskæringen, om vi skal lave en fælles beslutning for 

alle øer eller om det er op til de beboere, der bor ved de på gældende. Ud fra det 

indkomne forslag fra nr. 22, 24, 26 og 28 var der enighed om, at der med 

udgangspunkt punkt 1 i forslaget, blev formuleret et nyt forslag, som enstemmigt 

blev vedtaget: 

 

”Det er op til beboerne ud fra hver planteø ved fælles enighed at beskære og 

vedligeholde øen. Der kan evt. udbetales beløb til container, flis maskine eller 
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anden form for hjælp fra foreningens kassebeholdning. Der nedsættes et udvalg, 

som koordinerer detaljerne for de overordnede præmisser i samarbejde med de 

nærmest beboende til hver ø. Udvalgets kommissorium fastlægges frem mod en 

ekstraordinær generalforsamling hurtigst muligt”. 

 

Onsdag den 12. april kl. 19 i nr. 24, blev fastsat, som dato for ekstraordinær 

generalforsamling. 

 

Følgende beboere blev valgt til udvalget: Willy nr. 9, Peter nr. 26, Jens nr. 24, Sanne 

nr. 3 og Jan nr. 8. 

 

Udvalget skal også se på stenen ved nr. 4. 

 

5. Fastsættelse af kontingent 

Bestyrelsen foreslår, at det halvårlige kontingent hæves fra kr. 1.400 til 1.500 og at hele 

stigningen på kr. 200 pr. år går til vores fælles asfaltkonto. Der var debat om, at vi evt. skal 

betale 400 kr. mere i kontingent om året i stedet for. Forslaget blev vedtaget (For:15), 

hvilket betyder, at det halvårlige kontingent fremover bliver 1600 kr.  

6. Fastsættelse af honorarer 

Bestyrelsen arbejder uden kontante honorarer 

GODKENDT 

 

7. Valg af bestyrelse og revisor 

Følgende medlemmer af bestyrelsen genopstiller, medmindre der er andre der ønsker at 

opstille til bestyrelsen: 

 

• Lars Lundberg (nr.28) - Formand 

• Kurt Skaarup (nr.42) - Kasserer 

• Kirsten Rye (nr.44) - Bestyrelsesmedlem 

• Peter Petersen (nr.26) - Suppleant 

 

• Peter Rye (nr.44) - Revisor 

 

Alle blev genvalgt. 

 

8. Eventuelt 

Jan nr. 8 har lavet et debatindlæg om vores fællesarealer i forhold til biodiversitet, klipning 

af græs m.m., som blev diskuteret. Det blev godt modtaget, men der blev udtrykt 

bekymring for, at en blomstereng også skal vedligeholdes, samt for om folk vil være mere 

tilbøjelige til at efterlade hundeposer m.m. i højt buskads. Forslag om, at man kunne lave 

et forsøg med vilde blomster på et mindre areal. Forslaget bliver indtil videre ikke til noget. 

 

Opfordring til at bestyrelsen spørger kommunen om, hvornår der kommer 40 km på 

Måløvvej ud fra vores bebyggelse. 

 

Der blev opfordret til ros til bestyrelsen, til Hjorts for Sankt Hans, samt for 

sommerfestarrangement. Der blev klappet☺  

  


